
Mødereferat 2009 
 
Bestyrelsesmøde i Gårdlaug Karré 23, den 10. november 2009, kl. 18.30 – 20.00 
  
Tilstede. Marianne, Lissa, Christian, Inger og Anders (referent) 
  

Beslutningspunkter: 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Ordensregler. Vi tager udgangspunkt i det forslag, der er fremsendt fra Marianne 
3. Plan for cykelparkering i gården (plads til de store ladcykler og anhængere) 
4. Askebægre 
5. Hvad gør vi ved de skarpe kanter, der omgiver bedene? 
  

Drøftelse: 
6. Indkaldelse af tilbud om pasning af det grønne, fejning og snerydning i gården, når vi 

overtager driften 
7. Er der nyt i forhold til budget og regnskab? 
8. Er skraldesugsanlægget i orden? 
9. Er den galvaniserede gitterlåge med kaldeanlæg på Helgesvej i orden? 
10. Tørresnore, belysning o.a. kommentarer? 
11. Evt. herunder fest i december. 
  
 
  
1. Referatet godkendt uden bemærkninger. 
  
2. Ordensregler 

a.       Marianne renskriver gårdlaugets udkast til ordensregler  
b.       Gårdlauget henstiller til at ordensreglerne behandles og evt. godkendes af de 
fem andelsforeninger/ejere inden 1. 03.10 
c.       Navneforslag til karré 23: Adams have. (Opkaldes efter Adam Oehlenschläger 
da kvarterets gader er opkaldt efter personer fra hans Nordiske digte). 
  

3. Se punkt herom i ordensreglerne (Vil blive fremsendt til alle i gårdlauget). 
  
4.        Udskydes til næste møde. 
 
5.        Vedrørende bed omkranset af skarpe jernkanter: Der skal plantes tæt med vedbend i 

bedet således at jernkanterne dækkes af vedbend. Marianne skriver til arkitekt Dorte 
Winkler Nilsson herom. 

 
6.        Vi ønsker et firma som giver en totalløsning angående pasning af det grønne, fejning 

og snerydning i gården (Ingen personansættelse af gårdlauget). Anders laver udkast 
til opslag. 

 
7.        Ikke noget nyt ift. budget og regnkab, Christian følger op på herpå.  
8.        Driften fungere efter alt at dømme fint. MEN: Envac har ikke givet garanti for 

anlægget hvilket gør at ikke alle andelsforeninger har betalt slutfakturaen. Christian 
rykker Envac for en garanti af anlægget. Rundt om affaldsindkast efterlyses 
hensigtsmæssig stenbelægning, Marianne skriver til Dorte Winkler Nilsson herom. 

  
9.        Gitterlåge mod Helgesvej: Lågen duer ikke endnu.  



-          Det er muligt, og ikke særlig besværligt, at kravle under og over lågen 
-          Låsen er tilgængelig fra gaden 
-          Mangler en dørtelefonlinje fra gaden til menighedshusets mødesal 
-          Mangler en lågepumpe, således at lågen automatisk lukker.  
Anders skriver til Bjørk Trøst Bigum herom 
 

10.    Højden på tørresnoren er ok. 
Det er ikke ok at efterlade klemmer på tørresnoren (se ordensregler)  
Belysning er elendig og dybt kritisabelt. Marianne og Inger danner udvalg og  
udarbejder løsningsforslag. 
 

11.    Marianne og Lone er i Adventsfestudvalg. De giver besked til det resterende gårdlaug 
hvis de har brug for praktisk hjælp/uddelegering af opgaver. 

  
Næste møde i Gårdlauget bliver torsdag den 4. februar 2010.  
 


